

# MAINTENANCE

---

## **FOLLOW THESE GUIDELINES TO GET THE BEST PERFORMANCE FROM YOUR QUARK STABILIZER:**

**The Quark is waterproof IP 66 which means it will handle high powerfull water jets but won't withstand being submerged, make sure to never submerged it.**

**To ensure your Quark remains in good working condition:**

Do not use for underwater filming.

Do not submerge in water.

Ensure that the USB door is well-closed before using the Quark in or around water, dirt, or sand.

Before closing or opening the USB door, be sure the seals are free of debris. If necessary, dry and clean with a cloth.

After using the Quark in salt water, rinse it quickly with fresh water, and dry with a soft cloth.

# MAINTENANCE

---

**SUIVEZ CES INSTRUCTIONS POUR OBTENIR LES MEILLEURES PERFORMANCES DE VOTRE STABILISATEUR QUARK:**

**Le Quark a une certification d'étanchéité IP66 contre la projection puissante de jets d'eau mais ne survivra pas à une totale submersion.**

**Pour assurer à votre Quark un bon fonctionnement:**

Ne filmez pas sous l'eau.

Ne le plongez pas dans l'eau.

Assurez-vous que le cache USB est bien fermé avant d'utiliser le Quark dans l'eau ou proche de poussière, terre ou sable.

Avant de fermer le cache ou ouvrir le cache USB, assurez-vous que celui-ci est propre et sans débris. Si besoin le nettoyer avec un tissu sec et propre.

Après chaque utilisation dans l'eau salée, rincer rapidement le Quark à l'eau claire, et le sécher à l'aide d'un tissu sec et propre.